



适用说明:

1.本产品适用于XBS原装游戏主机散热,手柄电池包充电,配件摆放,收纳。
 2.带充电指示灯,在充电过程中便于识别充电状态。
 3.充电位有两个TYPE C公头,手柄电池包充电时,随取随放使用非常方便。
 4.配备耳机支架,可放置耳机,方便拿取。
 5.双风扇能给主机降温与散热。
 6.带么1彩GB灯数显示

电性参数:

设备使用说明:

- 1.将主机放入散热风扇卡位,通过本产品自带的Type-C USB线连接本产品至XBS主机成功连接后, 两个充电位对应绿灯常亮。
 2.将电池包装在XBS手柄上,将电池包上的Type-C接口对准底座上的Type-C插头放入手柄充电位中,相对应的充电指示灯红灯长亮开始充电,充满竟绿灯。
 3.当两个XBS手柄同时充电时,面板上两个充电指示灯红灯长亮。充满电后,面板上对应的充电指示灯绿灯常亮。
 4.如需给主机散热,按下开关按钮,风扇工作给主机散热。
 5.USB A母座,5V输出,可以给耳机等充电。
 6.此座充能单独为我们配备的两个电池包充电。
 7.配备的USB充电线可以直接给电池包充电。
 8.耳机支架可以挂上耳机,使用时方便拿起,不用耳机时挂上,方便整洁。
 9.通过灯效开关支持15种灯效变化,长按3S关闭灯效并保存记忆当前灯效。

 广品注意事项:
- 本产品仅用于给自带的2个电池包进行充电。
 产品注意事项:
 使用本产品时需配套使用标准带有保护功能的电源,以防发生意外损坏产品及手柄。
 XBS手柄快充满电时,本产品充电指示灯存在与XBS手柄提示不符合的现象,此为正常现象; (例如: XBS手柄充电指示已经指示充满,但是进入XBS主机查看依然在充电)。
 请不要在高温环境下充电使用。
 邊邊暴甌、雨淋、受潮、受热。
- 5.不宜放置在通风不好地方充电。

产品清单:



<text><text><text><image>

ípega



3 充申时间·4-5H

4. 电池容量: 1400mAh (单个电池包)

Application Instruction:

The products is suitable for original XBS game console, gamepad and battery pack charging.
 With charging indicator, easy to identify the charging state during charging proess.
 Equipped with two dedicated TYPE C male connector to charge the Battery pack, it is very convenient to use whenever you pick and place it.
 Equipped with headphone stand, headphone can be placed for easy access.
 Dual fans can cool and dissipate the XBS console.

6.With colorful RGB light effect display.

Electrical Parameter:

 1.Working voltage: DC 5V
 2.Charging current ≤600 mA (A single controller) 3.Charging time: 4-5H 4.Battery capacity: 1400mAh*2

Operation instructions:

1.Put the console into the cooling fan slot, and connect the product to the XBS console via Type-C USB cable, after successful connection, the green light corresponding to the two charging positions is always on.

2.Install the battery into the XBS Gamepad, align the type-C interface on the battery pack with the type-C plug on the base, and put it into the charging position of the gamepad, the corresponding charging indicator light turns red to start charging, and the indicator turns green after fully charged. 3.When the two XBS Gamepad are charged at the same time, the two charging indicator lights on the panel turns red, the corresponding charging indicator light on the panel turns green after fully charged.

Alf you need to cool the console, press the switch button, the fan works to dissipate heat from the game console.

5.USB A, 5V output, can charged for headset, cellphone etc.

6. This charger can charge our two battery packs separately.

7. The USB charging cable can charge the battery pack directly.8. The headphone bracket can be used to hang up the headphone, easy to pick up when using, hang up when not using, convenient and tidy.

9.Support 15 kinds of light effect changes through the light effect switch, long press 3S to turn off the light effect and save the memory of the current light effect.

Producet Advisories:

1. The products is only used for charging our two battery packs.

2. Notes:

 $\oplus:$ When using this product, the standard power supply with protective function should be used to prevent accidental damage to the product and gamepad.

(2): When XBS gamepad is nearly fully charged, the charging indicator of this product does not conform to the prompt of XBS gamepad, which is a normal phenomenon. (e.g.: The XBS Gamepad charge indicator indicates fully charged, but it is still charging when

(e.g., The XBS camepad charge indicator indicates fully charged, but it is still charging when check in the XBS concole) 3.Please do not charge in high-tempeature environment or poorly ventilated place.

3.Please do not charge in high-tempeature environment or poorly ventilated place.
4.Avoid exposure to the sun, rain, moisture and heat!

5.Do not use chemical solvent to clean the product!



Cooling & Charging Headphone bracket x1 Battery pack x2 Type-C cable x1 User Manual x1 Base x1